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88.42% 84

11.58% 11

V1 Huurt jouw gemeente wel eens externen in die werkzaamheden van
ambtenaren van de burgerlijke stand uitvoeren?

Beantwoord: 95 Overgeslagen: 0

TOTAAL 95
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V2 Zo ja, om hoeveel externen per jaar gaat dit in jouw gemeente?
Beantwoord: 95 Overgeslagen: 0

TOTAAL 95
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56.84% 54

35.79% 34

7.37% 7

9.47% 9

V3 Was het voor 1 januari 2020 gebruikelijk in jouw gemeente om externen
een nulurencontract aan te bieden, om hen zo als ambtenaren van de

burgerlijke stand te laten werken?
Beantwoord: 95 Overgeslagen: 0

Totaal aantal respondenten: 95

Ja
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# EVENTUELE TOELICHTING DATE

1 Vaste medewerkers deden daar altijd moeilijk over 11/12/2020 9:48 PM

2 Nee, wij zorgen steeds voor aanwijzingsbesluiten van het college/de colleges van B&W. Mijns 
inziens is dit de weg;

11/12/2020 5:10 PM

3 ⁸ 11/11/2020 11:44 AM

4 Er moet al wel een beëdiging van de Rechtbank aanwezig zijn. 11/10/2020 9:21 AM

5 de werkzaamheden van ABS vallen dan in een profiel van iemand die ze tijdelijk vervangen 11/9/2020 1:43 PM

6 voor die datum heb ik er niet mee te maken gehad omdat ik een andere functie had. 11/5/2020 6:08 PM

7 rechtstreeks inhuren middels contract met ZZP of inhuur via detacheringsbureau 11/5/2020 3:17 PM

8 Door zelfs een besluit van B&W toch aanstellen als ABS voor ten duur dat hij voor de
gemeente werkt.

11/5/2020 10:55 AM

9 Geen idee. Ik weet wel dat we sommige inhuurkrachten in het verleden hebben laten beëdigen
als abs.

11/5/2020 9:47 AM
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90.53% 86

9.47% 9

17.89% 17

V4 Ben je van mening dat het wettelijk mogelijk zou moeten zijn om
externe specialisten de werkzaamheden van de ambtenaar van de

burgerlijke stand uit te laten voeren?
Beantwoord: 95 Overgeslagen: 0

Totaal aantal respondenten: 95  

Ja
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# EVENTUELE TOELICHTING DATE

1 Grote gemeenten hebben juist extern personeel nodig voor de burgerlijke stand. Moet je dan
iemand laten tekenen die een akte niet zelf heeft opgemaakt en beoordeeld???

11/13/2020 12:12 PM

2 Er zijn te weinig absen en je moet wettelijke taken blijven uitoefenen. 11/13/2020 10:57 AM

3 Indien ze de relevante opleidingen van de nvvb hebben gedaan kunnen ze net zo waardevol
zijn

11/12/2020 9:48 PM

4 Wat is anders het nut van externe inhuur? 11/12/2020 9:20 PM

5 Dat is het nu, mijns inziens, omdat je iemand kan aanwijzen als onbezoldigd ambtenaar ogv de
Ambtenarenwet 2017 en die is door de WNRA niet veranderd.

11/12/2020 5:10 PM

6 bepaling daf ABS in dienst moet zijn stamt uit de tijd dat er nauwelijks een andere verbintenis
denkbaar was dan een aanstelling. Tijden veranderen, regels ook?

11/11/2020 8:23 PM

7 In het kader van de efficiëntie en de burger hier niet de dupe van laten worden (langer wachten)
zou het wettelijk mogelijk moeten zijn. De inhuurkrachten zijn bovendien specialisten in hun
vak!

11/10/2020 10:03 AM

8 Deze mensen worden juist ingehuurd om de werkzaamheden van een ABS uit te voeren. Het is
dan ook van groot belang dat zij akten kunne/mogen opmaken en ondertekenen.

11/10/2020 9:21 AM

9 Naar mijn mening biedt de wet deze mogelijkheid ook omdat hij voor meerdere wijze
interpreteerbaar is.

11/9/2020 1:43 PM

10 Je weet niet in welke mate de expertise op burgerlijke stand producten aanwezig is bij de
ingehuurde collega. In al jaren dat ik (40jr) werk met inhuurkrachten valt het mij vaak op dat zij
nauwelijks op de hoogte zijn van inhoudelijke kennis en de basiskennis niet eens voldoende is
terwijl men zich wel zo voordoet of zo wordt gepresenteerd door het bureau waar zij werken.
Ook de kwaliteit biij een voorgaande gemeente wil nog wel eens verschillen. Abs zijn is niet
alleen een handtekening ergens onder zetten.

11/9/2020 12:00 PM

11 Los van het vaak ten onrechte gebruikte argument dat een gemeente ander niet
'verantwoordelijk gehouden kan worden' zou de inzet toch moeten zijn dat we deskundige
mensen tot abs benoemd willen hebben. Theoretisch kan nu ook het hoofd van de
plantsoenendienst tot abs benoemd worden.

11/9/2020 9:39 AM

12 Als vaste medewerker teken ik veel akten die opgemaakt zijn door externe medewerkers, maar
controleer deze verder niet. Als achteraf blijkt dat er iets niet goed gegaan is, staat mijn naam
er onder en ik weet niet of de gemeente dan achter mij staat.

11/6/2020 9:24 AM

13 als een externe specialist hier de opleiding voor heeft, moet hij/zij dit ook op detacheringsbasis
kunnen doen.

11/5/2020 6:08 PM

14 Ja zeker, de inhuur/ZZP is zelf inhoudelijk verantwoordelijk voor de juiste akte dus dient ook
zelf te ondertekenen

11/5/2020 3:17 PM

15 Sommige externe hebben meer kennis en ervaringe dan de collega's die net komen kijken bij
de gem. of net nieuw zijn

11/5/2020 10:55 AM

16 Zeker gezien de werkzaamheden waarbij zij documenten burg.stand zouden moeten
ondertekenen.

11/5/2020 10:11 AM

17 Als zij de noodzakelijke opleidingen/kennis hebben, is het heel handig, met name als zij aan
de balie werkzaam zijn.

11/5/2020 9:47 AM
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V5 Ervaar je het als een probleem dat externen niet als ABS kunnen
worden benoemd?
Beantwoord: 95 Overgeslagen: 0

TOTAAL 95

Nee, onze
ABSen in vas...

Ja, wij vinden
het in strij...

Ja, wij vinden
het vanwege ...

Anders,
namelijk
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ANTWOORDKEUZEN REACTIES

Nee, onze ABSen in vaste dienst tekenen gewoon de documenten die worden opgemaakt door een externe

Ja, wij vinden het in strijd met de eigen verantwoordelijkheid van een ABS dat een ander dan de opsteller van het
document dit ondertekent

Ja, wij vinden het vanwege het werkproces ongewenst; het betekent dat de afhandelingstijd hierdoor oploopt

Anders, namelijk
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# ANDERS, NAMELIJK DATE

1 mijns inziens kan het wel door benoeming tot onbezoldigd ambtenaar ogv Ambtenarenwet (zie
CAO 1.2: de onbezoldigd ambtenaar die is aangewezen op grond van artikel 1, lid 2 van de
Ambtenarenwet 2017)

11/12/2020 5:10 PM

2 Gemeenten moeten gewoon zorgen voor voldoende capabel personeel in vaste dienst. Akten
op andermans naam opmaken vind ik totaal niet kunnen. Dit is niet integer. Ik ben zelf ABS
maar zal nooit iemand onder mijn naam een akte op laten maken. Mijn naam en handtekening
staat eronder en ik ben dus verantwoordelijk voor de akte. Dan maak ik die ook zelf op.

11/11/2020 8:18 PM

3 Wij zetten de inhuurkrachten niet op de burgerlijke stand producten. 11/9/2020 12:00 PM

4 Ja, naast de twee andere ja's staat het ook niet professioneel aan de balie als iemand anders
de akte tekent en de externe medewerker moet steeds gaan zoeken welke vaste medewerker
in de buurt is. Door roulatie van werkzaamheden is dit ook lastig voor de planning. Als
vastgehouden wordt aan de wettelijke regels, dan kunnen de externe medewerkers beperkt
worden ingezet.

11/6/2020 9:24 AM

5 Nee. Wij hebben hier het afgelopen jaar 1 maal mee te maken gehad. maar vanwege ons
mandaatbesluit waarin medewerkers hier vanuit hun functie toe gerechtigd zijn, en de externe
medewerker op deze functie werd ingehuurd, gingen wij er van uit dat zij hier toe gerechtigd
was.

11/5/2020 6:08 PM

6 Ja, wij vinden het in strijd met de eigen verantwoordelijkheid van een ABS dat een ander dan
de opsteller van het document dit ondertekent Ja, wij vinden het vanwege het werkproces
ongewenst; het betekent dat de afhandelingstijd hierdoor oploopt

11/5/2020 10:55 AM

7 Nee, benoemd worden als abs betekent ook dat je moet weten wát je opmaakt, dat je daarvoor
in dienst moet zijn geeft alleen maar meerwaarde. Benoemd worden als abs moet niet alleen
uit praktische redenen worden gedaan.

11/5/2020 10:06 AM

8 Bij ons gebeurd het inderdaad dat de ABS dan de documenten ondertekent van een ingehuurde
collega. Maar eigenlijk is dat niet de goede oplossing, omdat in de praktijk vaak snel een
handtekening wordt gezet en verder nauwelijks naar het document gekeken wordt, waar je zelf
wel de verantwoording voor neemt. Eigenlijk moet diegene die het document vervaardigd ook
bevoegd daarvoor zijn. Je kunt zelf afspraken maken, wat een ingehuurde ABS wel en niet
mag.

11/5/2020 9:47 AM

9 Geen externen die ABS-werkzaamheden uitvoeren 11/4/2020 9:47 PM

10 Hier telt voor mij zowel antwoord twee als drie. 11/4/2020 5:29 PM


